
İlaveten, Sodyum bor hidrürün sodyum metali,
metanol, borik asit ve hidrojenden üretildiğini
anlatmıştır.

Odamız adına Ayşen ERTEN tarafından; bor
tuzları tarihçesi, bor hukuku, devletleştirmenin
faydaları ile borun stratejik önemi hakkında bilgiler
verilmiştir. Bu kapsamda geçmişte yabancı
şirketlerin bor tuzları ile ilgili usulsüzlükleri,
kamuoyunu yanıltmaları ve yaşanan rekabet
neticesinde bor tuzlarının 2172 sayılı kanunla
Devletleştirilmesi süreci anlatılmıştır. Ayrıca,
mevcut durumda yürürlükte olan 2840 sayılı kanun
ile 3213 sayılı maden kanunundaki 49. maddenin
2004 yılında 5177 sayılı kanunla tekrar “kamu
yararına” düzenlenmesinden bahsedilmiştir Yabancı
şirketlerin iddiasının aksine; devletleştirme
sonrasında bor tuzlarında gerek rezerv, üretim
verilerinin ve gerekse bor ihracat gelirlerinin arttığı
belirtilmiştir.

Günümüzde ise bor ürünlerinin; ileri teknoloji

alanları ve enerji sektörü
dahil olmak birçok sanayi dalında
potansiyel kullanımının her geçen
gün artması nedeniyle, yalnızca ülkemiz
için değil aynı zamanda dünya için
“stratejik” olabileceğine dikkat çekilmiştir.
Ayr ıca , 2006-2007 y ı l l a r ı Hükümet
programında yer alan “

”
altyapı oluşturabileceğine dikkat çekilerek; bor
tuzlarındaki

vurgulanmıştır. İlaveten, bor tuzlarının
stratejik önemi nedeniyle, disiplinler üstü bir yapının
gerekip gerekmediği ile ilgili sorulan sorunun ise;
ileri bor teknoloji ve ürünlerinin üretilebilmesini
teminen, bor tuzları ve diğer tüm madenlerin
disiplinlerarası işbirliğini gerektirdiğinin önemine
istinaden TMMOB Maden Mühendisleri Odası
tarafından tartışmaya açılmasının yararlı olabileceği
ifade edilmiştir.
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Devlet tekelinin devam ettirilmesi
gereği
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Bizim isteğimiz doğrultusunda TMMOB Maden
Mühendisleri Odası tarafından düzenlenen ‘’Maden
Sektörünün Geleceğ i ’ ’ baş l ık l ı söy leş i ,
üniversitemizin Ahmet Yesevi Konferans
Salonu’nda 14.12.2005 tarihinde gerçekleştirildi.
Söyleşiye TMMOB Maden Mühendisleri Odası
II.Başkanı Nahit ARI ve Yönetim Kurulu Üyesi
Çağatay DİKMEN konuşmacı olarak katıldılar.
Öncelikle TMMOB ve Maden Mühendisleri Odası
ve çalışmaları hakkında bilgi verdiler. Sonrasında
konuşmacılardan Nahit ARI ve Çağatay DİKMEN
biz Maden Mühendisleri Bölümü öğrencilerinin
genel kaygılarını gidermek için mesleğimizin
geleceği ile güzel yönlerini ve çalışma alanlarını
anlattı. Konuşmacılarımız, mesleğimizle ilgili olarak
içimizdeki gelecek kaygılarını gidermek için büyük
bir titizlikle sorularımızı cevapladılar. Ayrıca
TMMOB Maden Mühendisleri Odasındaki öğrenci
çalışmalarından da bahsederek bizleri bu
çalışmalara davet ettiler ve söyleşinin sonunda

üniversitemizden TMMOB Maden Mühendisleri
Odasına temsilciler seçildi.

Üniversitemizin Maden Mühendisliği Bölümü
öğrenci ler i olarak bu söyleş iden sonra
bölümümüzün ne denli önemli ve iyi bir bölüm
olduğunu daha iyi anladık.

Ülkemizde Maden Mühendisliğinin ne kadar
eksik tanıtıldığını gördüğümüz bu söyleşi de
konuşmacılarımızın sorularımızı cevaplamaları ile
mesleğimizin güzelliklerini daha iyi anladık.

TMMOB Maden Mühendisleri Odası ve
konuşmacılara bir kez daha teşekkür ederiz...
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